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Agenda vergadering ASD 
22-05-2024  om 19.30 uur 

in de D1.35 en D 1.33 (boven) 
 
 

   

 
    1. Opening door de voorzitter 

 
    2. Rolf Veldhuizen uitleg Regionaal jaarplan laaggeletterdheid (½ u)      

 
    3. Vaststellen agenda 

 
    4. Vaststellen notulen vergadering 20 maart 2024  

 

    5. Mededelingen voorzitter 
 

    6. Ingekomen stukken: 
 

- afwezigheid Maarten van Rosmalen. Er zou een tijdelijke vervanger 
worden aangetrokken. Geen bericht over gehad. 

- uitvoeringsplan dementievriendelijk Neder-Betuwe (zie mail Willem 
27 maart 

- verdiepingssessie Participatiewet op 13 mei, door Alize bijgewoond. 
- Netwerkbijeenkomst nota Sociaal Domein 26 maart, zie mail Alize, 

Elisabeth en Piet. 
- Webinar digitale inclusie, ziel mail Willem 30 maart 

- Rondleiding Werkzaak op 30 april. Bastiaan en Wim geweest. Zie 
mail 7 mei. 

- Netwerk Geriatrie, thema ‘ technologie in de zorg “. 21 mei, Piet. 

- verslag gesprek adviseurs jeugd op 5 april, Alize en Elisabeth 
- concepttekst communicatie en verslag bezoek SWAN (Niels), zie 

mail 3 mei 
- presentatie Participatiewet in Balans (Niels), zie mail 3 mei 

- aangedragen agendapunt door Bastiaan betreffende 
deeltijdpleegzorg 

 
    7.  Communicatie ASD  

         oa stuk geschreven door Niels 
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    8. Ingebrachte casus door Bastiaan: 

 
‘Onlangs sprak ik een moeder die 2 van haar kinderen in deeltijdpleegzorg heeft. Om ouders te 
ontlasten gaan zij allebei om de 3 weken een weekend logeren. 
Beide jongens hebben ADHD. Een oudere broer heeft een licht verstandelijke beperking en (een 
vermoeden van) autisme. Daarnaast zijn er nog een aantal andere zaken in het gezin. 
Deze moeder is 2 ochtenden per week bezig met allerhande zorg administratie. En stoorde zich eraan 
dat ze ieder jaar het ‘aanvraagformulier jeugdhulp’ opnieuw moet invullen. Ook maakt de gemeente 
ieder jaar opnieuw een onderzoeksverslag daarvan. 
Het lijkt mij dat er ook ergens een ‘knopje verlenging’ aangemaakt kan worden? Het hele proces 
jaarlijks opnieuw doen terwijl alle gegevens bekend zijn lijkt me overbodig. Zaken als ADHD, een 
verstandelijke beperking, etc. zijn volgend jaar echt niet weg. 
Overigens ben ik wel voorstander van een evaluatie, maar dat is iets anders dan helemaal opnieuw 
beginnen. 
Het gaat me niet om dit gezin, maar om het tijdrovende proces. 
In het kader van ‘normaliseren’ zou het toch anders moeten kunnen lijkt me? 
  
Mijn vraag aan jullie is: 

● Klopt dit proces? 
● Hebben jullie dit signaal ook wel eens gehoord? 
● Via welke route kunnen we dit het beste aanvliegen? 

 

 

9. Actielijst vergadering 20-03-2024 
     

  

 

 Wat Wie Wanneer 

    

1. Vervolg contact PO 
jeugd. In gesprek 

gaan met Saskia 
Looijen en Froukje 

van Hout. 

Alize Najaar 2024 

2 Contact Iris van 
Berkel 

 Elisabeth Gedaan 

3 Geprek met informele 

OCO 

Willem Juni 2024 

    

   

10. Rondvraag  
 

11. Sluiting 

 
 


